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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:1305 Besked om bolagsskatten

Vid en pressträff med riksdagsjournalister ska statsminister Stefan Löfven ha 
kommenterat möjligheten att bolagsskatten sänks. Statsministern ska då ha sagt 
att en samlad bedömning ska göras om bolagsskatten ska sänkas eller ej.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande:

 

När kan ministern och regeringen tänkas ge konkreta besked om en möjlig 
sänkning av bolagsskatten?

………………………………………

Cecilie Tenfjord-Toftby (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-04-28
Besvaras senast
2017-05-10 kl. 12.00


